

Franckesche Stiftungen zu Halle

Oeconomiae Salutis Epitome Isagogica

Lange, Joachim

Halae Magdeburgicae, MDCCXXX.

VD18 13487469

Nexus horum decem membrorum in catena decem propositionum.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-211558

NEXUS

horum decem membrorum in *catena* decem propositionum.

1. Deus, e *lumine natura* nec agnitus, nec cultus, sufficienter, se ac voluntatem suam in *scriptura sacra* revelavit.
2. Deus in *scriptura sacra* revelatus ratione *essentia* est spiritus independens, ratione *hypostasium* est Pater, Filius ac Spiritus Sanctus.
3. Deus hic trinunus, *creato mundo*, quem etiam per *providentiam* conservat ac regit, genus humanum ad suam *imaginem* condidit.
4. Imago hæc Dei *amissa* est, statu *peccati & defectu* virium spiritualium in locum ejus succedente.
5. *Filius* autem Dei, a Patre ad *ἐνσάρκωσιν* missus, in restituendæ divinæ imaginis finem, in *statu exinanitionis* nos redemit, & in statu *exaltationis* salutem nobis applicat.
6. Hæc salutis applicatio a *Spiritu Sancto*, *verbi & sacramentorum* mediis adhibitis, ordinata est per *ministerium ecclesiasticum*.
7. Digna horum mediorum admissio constituit *salutis ordinem*, in collatione *beneficiorum gratiæ*.
8. Beneficia vero digne recepta & collocata in statu *bonæ conscientia* gignunt *officia debita*, & quidem erga Deum, nos ipsos & alios homines.
9. Officia ista, cum genuino *beneficiorum usu*, præstanda sunt generatim in *ecclesia*, & speciatim a singulis istius *ordinibus*.
10. Ecclesiæ vero ad *salutis admissæ consummationem* imminet *novissima*, resurrectio mortuorum, extremum iudicium & vita æterna.

MEM.